
REFERAT FRÅ STYREMØTE 18. DESEMBER 2023 KL. 20.00 

Viser til tilsendt info frå NVBF vedrørande samling i Oslo laurdag 13. januar.  Som 
leiar har eg meld meg på frå Sogn og Fjordane. Svara frå vår region er no sendt inn til 
NVBF, og ligg også ute på sidene til regionen. Svarfrist  var 9. januar. To stk. var med 
på TEAMS-møtet 18.desember, 3 klubbar/region styremedlemmar vart kontakta og 
utfordra til å gi svar på underståande utfordringar:  

1. Evaluering av gjeldende langtidsplan NVBF vil 2020-2024: Vi ønsker at dere samler hele 
styret (så langt det lar seg gjøre) og evaluerer gjeldende langtidsplan og sender inn deres 
evaluering via denne linken. OBS! Vi ønsker kun én samlet tilbakemelding fra hver region. Se 
vedlegg med oversikt over spørsmålene, så vet dere hva dere skal svare på i surveyen. For at 
vi skal rekke forberede et godt opplegg til lørdagens økt, trenger vi at alle styrer har svart 
innen tirsdag 9. januar. Vi vet ukene går fort frem til helga i januar, men håper dere kan 
prioritere dette  

2. Hvis dere ikke har gjort: Diskuter i styret A) Hvordan skal deres regionale styre jobbe for å 
fremme volleyballens utvikling det neste året? Konkretiser minst tre tiltak dere skal gjøre 
frem til våren 2024/neste valgmøte. B) Hva trenger dere av forbundet fremover? Send inn 
deres tilbakemelding innen tirsdag 9. januar, sånn at vi også får brukt dette inn i 
forberedelsene til samlingen. 
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